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PROTOKÓŁ NR XIX/2012 

 z XIX sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 26 września 2012 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

 – 11
00 

                  

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      13 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Tadeusz Ignasiak   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef  Krzeszowski  - Członek Komisji OZKiS 

5. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

7. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

8. Stanisław Parzyjagła  - Członek Komisji RLiOŚ 

9.  Tomasz Pietrzak   - Członek  Komisji OZKiS 

10.  Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

11.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12.  Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Sylwia Wrzała   - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Nieobecny radny. 

1. Radosław Kolbert   - Członek Komisji RLiOŚ 

2. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Andrzej Stępień   - Starosta Powiatu  Wieluńskiego 

5. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

7. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

8.Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B  



2 
 

9. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

10. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

11. Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rzadowy 

12. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej na 

30 czerwca 2012 r. oraz informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Wierzchlas za I półrocze 2012 r.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2012 rok, 

b) określenia szczegółowego sposobu konsultowania radą działalności pożytku 

publicznego lub z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji. 

c) skargi na działalność Wójta Gminy Wierzchlas, 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad XIX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie XIX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał, Panie radne i Panów 

radnych, Panią sołtys i Panów sołtysów, oraz pracowników Urzędu Gminy,  

Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 

13 radnych, co stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować 

uchwały Rada Gminy. 
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Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad w zawiadomieniach w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego 

porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zachodzi konieczność 

wprowadzenia dodatkowych uchwał w punkcie 6 wprowadza się następujące 

podpunkty a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na 

lata 2012 – 2021,  kolejne podpunkty zmieniają kolejność oraz wprowadza się 

dodatkowy podpunkt e) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

Nie było więcej uwag do przedstawionego porządku obrad w związku z tym 

Przewodniczący poddał  projekt porządku pod głosowanie i przyjęty został 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu XVIII sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 13  radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia 23 sierpnia 2012 r. do 26 września dnia 2012r. i została przyjęta 

jednogłośnie. Załącznik stanowi nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał przybyłego na sesję 

Starostę Powiatu Wieluńskiego Andrzeja Stępnia.  
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Punkt 5 

Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

na 30 czerwca 2012r. oraz informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Wierzchlas za I półrocze 2012 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji i radni 

zapoznali się z tematem, następnie poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy 

Barbarę Puczkowską  o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi Zespół Zamiejscowy w Sieradzu Nr IV/199/2012 z dnia 13 września 

2012r. w sprawie opinii dotyczącej informacji o przebiegu wykonania 

przedłożonej przez Wójta Gminy Wierzchlas za I półrocze 2012 roku. 

Radni nie mieli uwag i przyjęli powyższą informację jednogłośnie.                    

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

Punkt 6 

 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) Zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 

2012 – 2021 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji i radni 

zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku z tym 

poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIX/110/2012 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

b) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2012 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

również szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji 

i radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym poprosił Skarbnik Gminy Teresę Nowak o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIX/111/2012 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 
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c) określenia szczegółowego sposobu konsultowania radą działalności  

pożytku publicznego lub z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

również szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym poprosił Sekretarza Gminy Leszka Gierczyka o odczytanie projektu 

uchwały Nr XIX/112/2012 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

d) skargi na działalność Wójta Gminy Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

również szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały 

Nr XIX/113/2012 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

e) zwolnień z podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że temat ten 

również szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Radni zapoznali się z tematem, ponieważ nie było pytań ani uwag w związku 

z tym ani poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu uchwały Nr 

XIX/114/2012 w/w sprawie, następnie uchwała poddana została pod głosowanie 

i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Punkt 7 

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk na wstępie Rada Gminy 

musi  zaopiniować następujące sprawy: 

1. Wyrażenie opinii w sprawie dofinansowania dalszej kontynuacji zajęć 

z arteterapii dla dzieci z Koła TPD Dzieci Niepełnosprawnych 

w Mierzycach.   

Proszę Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady Gminy 

o przedstawienie stanowisk wypracowanych na posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak – członkowie Komisji byli 

za dofinansowanie tylko nie wiadome było skąd wziąć środki na wykonanie 

tego zadania.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Ignasiak  – członkowie Komisji byli w podobnej sytuacji co Komisja 

Rewizyjna. 

Przewodniczący komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Marcin Kowalczyk 

– członkowie Komisji zaproponowali, że jeśli będzie taka możliwość to 

dofinansować zajęcia ze środków Rady Gminy do końca roku po 300 zł 

miesięcznie począwszy od 1 października ponieważ wrzesień już minął, a od 1 

stycznia 2013 roku zaplanować środki w budżecie Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie dofinansowania zajęć z arteterapii w wysokości 300 zł 

miesięcznie od 1 października 2012 r. „za” było 13 radnych. Wniosek przyjęty 

został jednogłośnie, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

 

2. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk drugi wniosek dotyczy  

dofinansowania do  „II Powiatowego Dnia Walki z rakiem”. Proszę 

Przewodniczący poszczególnych Komisji prosi o wyrażenie zajętych na 

posiedzeniach Komisji stanowisk. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak – członkowie Komisji byli 

przeciwni dofinansowaniu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Ignasiak  – Członkowie komisji również byli przeciwnie dofinansowaniu. 
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Przewodniczący komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Marcin Kowalczyk 

– członkowie Komisji zaproponowali, żeby przekazać na organizowaną akcję 

600 zł, aby był choć mały odzew ze strony gmin. 

W temacie głos zabrał obecny na sesji Starosta Powiatu Wieluńskiego 

Andrzej Stępień. Starosta Wieluński Andrzej Stępień – akcja organizowana jest 

wspólnie z posłem Mieczysławem Łuczakiem oraz z Prezesem Stowarzyszenia 

„Po prostu żyj”, która ma na celu propagowanie  profilaktyki walki z rakiem 

i organizujemy już II Powiatowy Dzień Walki z rakiem. Program skierowany 

jest do wszystkich mieszkańców Powiatu Wieluńskiego, a środki pozyskiwane 

sa od sponsorów, samorządów. Prowadzone badania sa bezpłatne dla 

mieszkańców powiatu i również dla mieszkańców naszej gminy. Mając  

doświadczenie z I Powiatowego Dnia  wiemy że z badań korzystając 

mieszkańcy całego Powiatu i to dlatego postanowiliśmy wystąpić  do 

samorządów wszystkich gmin naszego powiatu. Decyzja w tej kwestii należy do 

Rady Gminy i Wójta.  

Starosta Wieluński zwrócił się do  członków Komisji, którzy mieli negatywną 

opinię, aby zmieniły swoje zdanie.  

Starosta Wieluński Andrzej Stępień - korzystając, że jestem przy głosie 

chciałem podziękować za realizowane wspólne inicjatywy, ponieważ czas jest 

trudny a wszystkie prace idą do przodu pomimo ciężkiego okresu ze względu na 

finanse. Wszystkie założenia wspólnie z gminą Wierzchlas zostaną 

zrealizowane i wykonane m.in. chodniki. Bardzo chciałem podziękować  za 

zrozumienie. 

Radna Anna Olejnik – powracając do tematu tj. dofinansowania do akcji 

Walki z Rakiem chciałam powiedzieć, że Koło Gospodyń Wiejskich  Jajczaki i 

Strugi w ubiegłym roku było ze stoiskiem na którym była zdrowa żywnością i 

prezentowałyśmy kilka potraw. Podczas Dni Walki z Rakiem jest organizowana 

bardzo interesująca konferencja, zaproszeni są specjaliści i cała akcja jest warta 

poparcia. 

Starosta Wieluński Andrzej Stępień – przekazane środki idą tylko na badania 

dla mieszkańców a nie na konferencję. Wykonywane będą badania m.in. PSA 

dla mężczyzn, USG piesi i narządów rodnych u kobiet oraz jamy brzusznej.  

Przyłączamy się również do kolejnego krajowego programu jest to akcja  tj. 

„Daj włos”. Są to bardzo dobre akcje wyróżniające nasz Powiat na tle innych 

samorządów znajdujących się na terenie województwa.  
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poddał pod głosowanie    

wniosek w sprawie przekazania kwoty 600 zł na „II Powiatowy Dzień Walki 

z Rakiem”. 

Wójt jest to sprawa honorowa i jeśli nie ma głosów przeciwnych to przyjąć 

wniosek bez głosowania przez aklamację. 

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na przekazanie kwoty 600 zł na akcję 

„II Powiatowego Dnia Walki z Rakiem” (głosowanie odbyło się przez 

aklamację).  

Starosta Wieluński – dziękuję w imieniu tych osób, które skorzystają z tych 

badań.  

3. Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk kolejny wniosek, który  

wpłynął do Rady Gminy dotyczy wyrażenia opinii w sprawie dofinansowania do 

kosztów przejazdu dziecka niepełnosprawnego do Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dąbrowie Górniczej. Wniosek złożony został przez Panią 

Agatę Kukuła. Proszę  Przewodniczących poszczególnych Komisji 

o przedstawienie stanowisk: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Cieślak – członkowie Komisji 

oczekiwali w tym przypadku więcej wyjaśnień ponieważ było wiele spraw 

niewiadomych. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Ignasiak  – członkowie  Komisji nie podjęli wiążącej decyzji. Była propozycja, 

aby dofinansować dojazd i powrót raz na tydzień. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk Pani Agata została zaproszona 

na posiedzenie Komisji OZKiS. 

Przewodniczący komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Marcin Kowalczyk 

– zapytaliśmy Panią Kukuła czy w tym przypadku była by możliwość 

zatrzymania się w internacie na co Pani Kukuła stwierdziła że nie ma takiej 

możliwości ponieważ jest to za małe dziecko. Komisja jest za dofinansowaniem 

kosztów przejazdu ale trzeba ustalić wysokość  kwoty. Pytaliśmy również czy 

na terenie nie ma bliższej placówki do której mogło by uczęszczać dziecko                  

i uzyskaliśmy odpowiedź że Placówka w Dąbrowie Górniczej jest najbliższym 

znajdującym się ośrodkiem. Obowiązkiem gminy jest dofinansowywanie 

kosztów przejazdu dziecka niepełnosprawnego do najbliższej placówki szkolno 

– wychowawczej. Komisja Oświaty zaproponowała aby dofinansować koszty 
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przejazdu do Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dąbrowie Górniczej 

w wysokości 500 zł. 

 Radny Józef Krzeszowski – Komisja Oświaty nie ustaliła, wysokości 

dofinansowania. W tej chwili zaproponowano taką wysokość ale  w tym 

przypadku organ  wykonawczy powinien zasięgnąć opinii w Kuratorium 

Oświaty w Łodzi czy na terenie naszego województwa. Znajduje się tam 

specjalistyczna szkoła w której można kształcić dziecko z taką właśnie 

niepełnosprawnością i zadaniem gminy jest zapewnienie dziecku dojazdów na 

zajęcia dydaktyczne. Udzielając dofinansowania,   najpierw powinniśmy 

uzyskać opinię i wykładnie prawną z Kuratorium Oświaty w Łodzi w tej 

sprawie, bo to Kuratorium Oświaty kieruje dziecko do specjalistycznej  

placówki. 

Przewodniczący Rady Gminy Gmina Jacek Młynarczyk jeśli gmina jest  

zobowiązana do dofinansowania to Rada Gminy musi wiedzieć w jakiej 

wysokości i do jakiego ośrodka szkolno – wychowawczego będzie uczęszczało.  

Radny Józef Krzeszowski gmina ma obowiązek pokryć koszty dojazdu 

środkami komunikacji publicznej, tak mówi ustawa.  

Przewodniczący Rady Gminy Gmina Jacek Młynarczyk zobowiązuję Wójta 

do zbadania zaistniałej sytuacji,  ponieważ będzie się to rozstrzygało w okresie 

kiedy nie obraduje Rada Gminy. W przypadku kiedy nie będzie potrzebna zgoda 

Rady Gminy to proszę o jak najszybsze zadziałanie w tej sprawie i kontakt 

Kuratorium oraz z osoba zainteresowana  czyli Panią Agatą Kukułą . W sytuacji, 

gdy sprawa nie zostanie rozstrzygnięta to radni zajmą  sie nią na następnych 

posiedzeniach Komisji. 

 

4) Sołtys wsi Wierzchlas A Leon Makielak – jak przedstawia się sytuacja 

postępów prac nad przebudową skrzyżowania w Wierzchlesie i wykonanie 

ronda? Zapadły w tej sprawie jakieś konkretne decyzje? Proszę o odpowiedź na 

piśmie od Pana Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – nie jesteśmy organem 

kompetentnym do wypowiedzenia się w tym temacie. 

Radna Sylwia Wrzała szanowni radni oraz sołtysi na sesji w dniu 25 maja 

2012r. Mieliśmy zaszczyt gościć Pana Naczelnika ds. Inwestycji Zarządu Dróg  

Wojewódzkich Pana Macieja Peśniaka, który przedstawił harmonogram  prac na 

skrzyżowaniu na drodze wojewódzkiej w najbliższym czasie. Jednak od maja do 

chwili obecnej nie zostało nic zrobione w związku z tym z dniem dzisiejszym 

i w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Sołtysa  Makielaka chciałabym za 
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pośrednictwem wszystkich radnych, którzy uczestniczyli w sesji w dniu 

25.05.2012r. wystosować pismo do radnych sejmiku Województwa Łódzkiego. 

Radna odczytała treść pisma i zwróciła się do radnych o jego podpisanie. Ksero 

pisma stanowi załącznik do protokołu. Skan pisma zostanie do sejmiku 

przesłany zaraz po zakończeniu obrad sesji.  

Radny Stanisław Parzyjagła – prace rozpoczną się na pewno od strony 

Działoszyna bo już prowadzona jest na tym odcinku wycinka drzew 

Wójt – na terenie naszej Gminy zarówno na odcinku Wierzchlasa i Krzeczowa 

też będzie wycinka drzew i na ten cel wydane zostały już zezwolenia oraz 

będzie to jeszcze w tym roku, są to prace porządkowe  w zakresie starych 

zadrzewień. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – zasadne jest wysłanie 

i podpisanie przez radnych przygotowanego  pisma przez radną Wrzała do 

Sejmiku Województwa  i będziemy czekali na odzew ze strony Sejmiku.  

Starosta – idea wystosowania takiego pisma jest bardzo słuszna.  

 

5) Sołtys wsi Wierzchlas A Leon Makielak jeszcze raz powrócę do tematu  

wałęsających się psów, zawsze proszę, aby przekazywane pisemne informacje 

były skserowane w większych ilościach, aby można było przekazać na 

wszystkie ulice, ponieważ nie są one przekazywane przez wszystkich 

mieszkańców, którzy czują się nie doinformowaniu. Sytuacja taka ma również 

miejsce z wałęsającym się psem na ul. Południowej w Wierzchlesie. 

Prawdopodobnie Policja i Gmina o tym wie, ale to obowiązkiem sołtysa jest 

zająć się tym psem. 

Wójt – z uzyskanych informacji wynika, że pies ten zamykany jest 

w mieszkaniu i co jakiś czas wypuszczany na dwór, a ponieważ nie ma tam 

ogrodzenia to wówczas pojawia się na ulicy. Żeby można było schwytać tego 

psa przez służby do tego powołane to musi być on dostępny do złapania. To nie 

jest kompetencja Sołtysa. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  podziękował Staroście 

Wieluńskiemu za obecność na sesji które musi już opuścić ze względu na 

obowiązki służbowe.  

 

6) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk chciałem poinformować, 

że na dzisiejszą sesję  zaproszony był Pan Namyślak  projektant kanalizacji 

w Kraszkowicach jednak nie pojawił się tylko przesłał e-maila na adres Gminy, 

że z powodu leczenia szpitalnego  nie może uczestniczyć w dzisiejszych 
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obradach. Oprócz tego wynikła kolejna sytuacja o przedstawienie której proszę 

Pana Sekretarza Leszka Gierczyka. 

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk -  do Urzędu Gminy wpłynęło oficjalne 

pismo Pana Namyślaka, że ze względu na brak zgody mieszkańców Kraszkowic 

na przebieg kanalizacji przez ich działki, to w takim przypadku nie jest w stanie 

kontynuować swoich prac i rezygnuje z wykonania zamówienia. W tej sytuacji 

ogłosiliśmy nowy przetarg na wyłonienie nowego wykonawcy, a otwarcie ofert 

nastąpi 3 października br. wykorzystamy maksymalnie te prace, które wykonane 

został przez Pana Namyślaka m.in. decyzja środowiskowa jest gotowa, jak 

również część oświadczeń mieszkańców wyrażających zgodę na przebieg 

kanalizacji przez działki. Po odliczeniu kosztów, które poniósł Pan Namyślak 

gmina będzie dochodził roszczeń odszkodowawczych, które są zawarte 

w umowie. 

Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska prawdą jest to, że mieszkańcy 

lekceważą sobie sprawę  kanalizacji, oświadczenia zostały przekazane 

mieszkańcom jednak one nie powróciły powrotem. 

Wójt chcemy uszczęśliwić na siłę  wszystkich mieszkańców Kraszkowic, 

a mając poligon doświadczalny w Krzeczowie, ze nie przechodzi to bez 

problemów bo wielu ludzi tego po prostu nie chce. Moja koncepcja była taka 

aby przejść magistralą przez Kraszkowice i zaopatrzyć w kanalizację wszystkich 

po drodze i dojść do Wierzchlasu,  a potem dopiero rozbudowywać jedna 

i drugą sieć równocześnie, jednak Rada Gminy nie wyraziła na to zgody. 

Radny Stanisław Parzyjagła –nie zgadzam się do końca  ze zdaniem  Panem 

Wójtem bowiem przy pierwszych konsultacjach było bardzo dużo osób 

zgodnych na kanalizację a obecnie tak podchodzą do sprawy jak zostali 

potraktowani. Była uzgadniana dokumentacja i były również uzgodnienia 

mieszkańców i organizowane spotkania gdzie każdy podchodził do sprawy 

poważnie. Jeśli podejmuje się jakieś działania to ludzi należy traktować 

poważnie, a w przeciwnej sytuacji to takie są tego efekty. 

Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska- w tym przypadku wina 

projektanta jest również, ponieważ pojawił się tylko raz w Kraszkowicach 

i więcej już nie przyjechał na żadne spotkanie.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – oferty mogą oferenci 

składać do dnia 3.10.2012 r.  

 

7) Sołtys wsi Wierzchlas B Wiesław Kapica  - odnośnie położenia nakładki 

asfaltowej  w Wierzchlesie na ul. Piechowskiej zostało nasypane kamienia, ale 
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źle to wykonano, ponieważ nic nie było zalane smołą i wszystko zsypuje się do 

rowu. 

Przyjechali pracownicy firmy i  czekali kilka godzin, ponieważ nie było nikogo 

w urzędzie kto mógł by im wytłumaczyć, gdzie ma być położona nakładka 

asfaltowa.   

Wójt kierownik brygady miał wejść do Urzędu i pracownik pokazałby mu 

miejsce, gdzie ma być powierzchniowa konserwacja asfaltu. Jednak ta osoba nie 

zgłaszała się, a jeśli pracownicy czekali na gruncie, to czekali na pewno na 

urządzenia, które kładą ten materiał. To jest problem firmy, ponieważ oni 

wykonali to zadanie, które było zaplanowane. Uszczelniona jest powierzchnia 

asfaltowa na ul. Piechowskiej z której wszyscy będą korzystać. Przejechałem po 

wykonaniu i wszystko jest w porządku. Jeszcze nie było odbioru końcowego, 

więc wspólnie z sołtysem i wykonawcą zadania przejedziemy na grunt 

i porozmawiamy o szczegółach. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk będzie to jak najbardziej 

zasadne wyjście z sytuacji i bardzo bym prosił Pana Sołtysa żeby się udał na 

miejsce w dniu odbioru i wszelkie  niedoróbki wytknął wykonawcy. 

 

8) Sołtys wsi Przywóz Marian Sztuka – chciałem serdecznie podziękować 

Wójtowi i Radzie Gminy za zrealizowana inwestycję deptaka w Przywozie 

i zapraszam na symboliczne otwarcie w dniu 29 września 2012 r. na godzinę 

17.00. 

 

9) Radny Józef Krzeszowski -  chciałem w imieniu użytkowników drogi 

powiatowej tj. ul. Południowej  w Wierzchlesie jeszcze raz podziękować za 

wykonanie przejść dla pieszych. Przejścia poziome zostały już wykonane tak jak 

sugerowała  Komisja ds. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, że znaki B6 tj. 

znaki pionowe ma ustawić Powiatowy Zarząd Dróg i myślę, że organ 

wykonawczy Urzędu Gminy nawiąże współprace z Rejonem Dróg i ta sprawę 

będzie pilotował.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk odnośnie oznakowania dróg 

chciałbym złożyć jeszcze jeden wniosek, a dotyczy on ulicy Szkolnej 

w Wierzchlesie, gdzie pięknie sa wymalowane linie poziome i jest jeden punkt 

newralgiczny, który jest odpowiedzialny za bezpieczeństwo na odcinku między 

Urzędem Gminy a Kościołem  tj. linia pozioma która została pozostawiona  przy 

sklepie mięsnym dlatego wnioskuję, aby na tym odcinku również wykonać 

zakaz parkowania. 
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Wójt – sprawa ta pojawiła się na zebraniu wiejskim w miesiącu lutym 

i przekazany został do Komisji Bezpieczeństwa, a sprawa dotyczyła głównie 

tego sklepu mięsnego, żeby tam nie zatrzymywać się  i wykonać linie ciągłe 

podwójne, a zostało wykonane  tak jak zostało i sklep nie został ujęty. 

Radny Józef  Krzeszowski  problem w tym przypadku rozwiązało by 

postawienie znaku poziomego B6. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk chciałem serdecznie 

podziękować za zorganizowanie przepięknych Dożynek Gminnych 

w Toporowie szczególnie sołtysowi wsi Toporów za uświetnienie tych dożynek. 

 

 

 

Punkt 8 

Zakończenie obrad XIX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XIX sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„XIX sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

Obrady zakończono o godzinie 11
00

. 

 


